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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 14/2020 z jednání VV dne 24. listopadu 2020 

 

Místo jednání: On-line konference (pomocí aplikace GoogleMeets) 

Účastníci:  Výkonný výbor: Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF), Alexander Křížek (AK), Pavel 

Syrový (PS), Dušan Palcr (DP), Matěj Rázga (MR), Kamil Vrubl (KV) 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Karel Ševčík (KŠ), Jan Macháček (JM), 

Antonín Brabec (AB),  

Omluveni:  

 

 

 

Projednávané body: 

 

1. Pozměňovací návrhy na úpravu stanov a matričního řádu ČSRU 

 

PM informoval VV o vytvoření pracovní skupiny zabývající se změnami řídících dokumentů 

ČSRU. Tyto změny vzešly jak z požadavků klubů, tak také z jednotlivých komisí a 

v neposlední řadě taky na základě praktické zkušenosti s Informačním systémem ČSRU. PM 

představil pouze rámcově základní principy změn, jako například změnu výpočtu 

hlasovacích práv na Valné hromadě a to na základě licencí, nikoliv počtu členů jednotlivých 

klubů. Druhý návrh změny se týká zavedení minimálních požadavků na kluby 

s plnohodnotným členstvím. Tyto požadavky by měly zaručit, aby dané kluby splňovaly 

určitou minimální aktivitu během sezóny, aby si takové členství mohly udržet. Třetí úprava 

se týká druhů členství členů ČSRU v rámci informačního systému. Obsah a forma těchto 
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požadavků je aktuálně ve fázi zpracovávání. Finální verze dokumentu k této úpravě bude 

dopracována v polovině nadcházejícího měsíce, poté bude představen VV ke schválení a 

rozeslán jednotlivým klubům k připomínkování.   

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

2. Finance 

 

PM seznámil VV s informacemi ohledně aktuálního čerpání rozpočtu a sice, že vzhledem 

k tomu, že nedošlo k uskutečnění většiny plánovaných akcí národních týmů (reprezentační 

srazy, zahraniční výjezdy, utkání) pro tento rok, vychází stav rozpočtu z hospodářského 

hlediska v kladnějších číslech. K tomu ještě PM dodal, že bude v součinnosti s účetními 

posílat žádosti o změnu rozpočtů čerpání jednotlivých dotačních titulů MŠMT a to z důvodu, 

aby nenastaly potíže ohledně vyúčtování přidělených dotací a tím pádem nedošlo 

k povinnému vrácení určité finanční částky. Předpokládané kalkulace budou vycházet 

z předpokladu, že se do konce tohoto roku uskuteční dva reprezentační srazy národního týmu  

seniorů a to na stadionu Markéta.  

 

MF k tomu doplnil, že za situace realizace kompletního sportovního programu pro rok 2020 

by v rozpočtu nevycházely prostředky a muselo by dojít k nevyhnutelným škrtům. 

K podobnému scénáři by mohlo dojít i následující rok, a proto je na nejvýše nutné a 

zodpovědné, aby se v dalším fiskálním období pro rok 2021 pracovalo s tzv. konzervativní 

variantou rozpočtu, která si stanoví jasné výdajové priority.  

 

RR se v rámci rozpočtu dotázal pouze marketingového úseku, jestli aktuálně jedná o 

nějakém novém partnerství v rámci podpory Českého ragby. 
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AK na to pouze stručně odpověděl, že vzhledem k aktuální covidové situaci není zcela 

jednoduché přinést do ragbyového prostředí nové partnery, kteří by měli zájem o sponzorství 

a podporu. Aktuálně se tedy nejedná o žádném novém partnerovi pro ČSRU. 

 

Dále se o slovo přihlásil PS a zeptal se marketingového úseku, jakou práci vykonávají nyní, 

když je veškerá činnost spojená s vrcholovým ragby v útlumu a s tím i spojená činnost 

celého PR. 

 

AK na to odpověděl a sice, že se marketingový úsek aktuálně věnuje kontrole smluvních 

plnění a servisu na základě partnerských smluv s ČSRU. Dále AK uvedl, že v souvislosti 

s aktuálními partnery řeší podmínky spolupráce na nadcházející rok 2021. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PM přípravou tří variant rozpočtu na rok 2021 a 

to v konzervativní, běžné a maximální verzi. 

 

 

3. General Assembly Rugby Europe 

V souvislosti s tímto bodem PM informoval VV o nadcházejícím se konání Valné hromady 

Evropské ragbyové federace, v rámci které se budou volit noví členové výkonného výboru 

a prezident. K tomu PM dodal, že společně s AB podali kandidaturu do vybraných komisí 

Ragby Europe. V rámci volby nového prezidenta se bude rozhodovat mezi stávajícím 

prezidentem Octavianem Morariem a jeho protikandidátem Kirilem Jashenkovem. Oba tyto 

kandidáty PM stručně charakterizoval v rámci jejich předchozí činnosti a jejich 

nadcházejícím cílům a vizím pro ragby na evropském kontinentě a následně se VV dotázal, 

kterého kandidáta preferují a v rámci hlasování. 
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Usnesení: Na základě dostupných informací a analýze obou kandidátu VV rozhodl, že 

v rámci volby nového prezidenta do Evropské ragbyové federace udělí volební hlas Kirilu 

Jashenkovi. 

 

4. Návrh konceptu dohrávky ligových kol r. 2020 

 

AB představil celkový přehled názorů 1. a 2. ligových klubů na to, jakým způsobem by měl 

být dokončen letošní ročník ligových zápasů. 

 

Kluby, které hlasovaly pro zrušení aktuální soutěže 2020: 

- Z 1. ligy: RC Mountfield Říčany, RC Praga Praha,  RC Dragon Brno, RC Slavia Praha 

- Z 2. ligy: RC Brno Bystrc, RC České Budějovice 

 

Kluby, které chtějí dohrát aktuální soutěž 2020: 

- Z 1. ligy: RC Tatra Smíchov, RC Sparta Praha, RC Přelouč, RC JIMI Vyškov 

- Z 2. ligy: RC Havířov, SR Sokol Mariánské Hory, Šumava Nýrsko, RC Zlín, RK Petrovice 

 

Tento přehled AB ještě doplnil jednotlivými již osobními názory výše zmíněných klubů na 

to, proč se takto rozhodují a co je k tomu vede. 

 

DP se ujal slova a sdělil názor, že je pro to, aby byl letošní ročník ukončen tak jak je a aby 

se příští rok, tak jak tomu situace dovolí, začalo znovu. S tímto názorem souhlasí i ostatní 

členové VV. 

 

Usnesení: VV rozhodl, že s ohledem na veškeré okolnosti spojené s Covid-19 ve vztahu 

k ragby – sportu obecně, bude letošní oficiální ročník soutěže 1. a 2. ligy anulován.  
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5. KKIG - předžalobní výzva 

 

PM seznámil VV s komplikací ohledně vedeného jednání s firmou KKIG a vymáhání 

peněžitých pohledávek s ní spojené. ČSRU aktuálně čeká na soudní vyjádření v rámci 

likvidačního řízení, u kterého jsou dané finanční pohledávky přihlášené. Tento spor je 

konkrétně veden s firmou KKiG UK. V reakci na domáhání těchto finančních pohledávek, 

společnost KKIG Food Market zaslala na oficiální adresu ČSRU předžalobní výzvu, kde 

ČSRU vyzývá k zaplacení pohledávek v souvislosti s cateringovými službami, které tato 

společnost poskytla ČSRU na reprezentační akce. Navíc si společnost KKIG Food Market 

k svým pohledávkám započetla penále a finanční náklady v rámci právního servisu s tím 

spojeného. 

 

Usnesení: VV v souvislosti s výzvou společnosti KKIG Food Market rozhodl zatím zaplatit 

jistinu bez úroků a dalších finančních částek tvořící celkovou pohledávku. Dále VV pověřuje 

PM a RR jednáním  o vyplacení penále a doprovodných peněžitých částek v rámci celkové 

pohledávky s touto společností. 

 

 

6. European University Games 2021 

 

OM seznámil VV s informací, že Rugby Europe společně s Evropskou univerzitní sportovní 

asociací vypsalo sedmičkovou (univerzitní) soutěž, která bude součástí oficiálního kalendáře 

Rugby Europe a bude se konat v termínu 24. - 26.07. 2021 v Bělehradě. Přihlášeno může 

být až 12 týmů pro každé pohlaví. Tento turnaj tak nabízí každé spřátelené zemi možnost 

reprezentovat svoji univerzitu. 

 

Dle AB je tento turnaj skvělou příležitostí k poměru sil s dalšími evropskými univerzitními 

týmy. 
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Usnesení: VV schvaluje účast na výše zmíněném turnaji za reálného předpokladu možnosti 

vytvořit český univerzitní tým, který by zastupoval ČR. 

 

 

7. Žádost o záštitu 

 

RC Tatra Smíchov a RC Praga svým jménem požádali Výkonný výbor ČSRU o záštitu na 

letní Profi Ragby Kemp, který bude realizován v termínu 4.-9.7. a 11.-16.7. 2021 

v Nymburce. Na daný kemp se podařilo zajistit přední ragbyové trenérské kapacity, navíc 

byl pozván a kempu se zúčastní Ricardo Loubscher, což je bývalý hráč a trenér Jižní Afriky 

(Springbooks), týmu Sharks (Super Rugby), Stade Français Paris, Blue Bulls 

 

Usnesení: VV schvaluje udělit záštitu na výše zmíněny ragbyový kemp. 

 

8. Dukla 

 

PS se ujal slova a řekl, že do dnešního dne neviděl předělaný sportovní projekt Dukla tak, 

jak ho připomínkovali členové Metodické komise, reprezentační trenéři a ostatní zástupci 

jednotlivých klubů. K tomu opětovně připomněl, že tento projekt není v souladu s přijatým 

strategickým plánem ČSRU. Dále dodal, že mu není zcela jasné celkové fungování 

Metodické rady Dukly a jakým způsobem zasahuje do celkového dění tohoto projektu. 

Nelíbí se mu, že se celková komunikace mezi Duklou a ostatními subjekty ČSRU do této 

doby nikterak nezlepšila a mimo Duklu jako takovou, nikdo nemá jakékoliv povědomí, co 

se v rámci tohoto projektu odehrává a kam směřuje. 

 

DP na to zareagoval a sice, že veškeré dostupné dokumenty týkající se projektu byly zaslány 

k připomínkování a že moc nechápe, v čem konkrétně je problém. 
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PS na to odpověděl, že hlavní problém spočívá v tom, že Metodická rada Dukly 

v součinnosti s Janem Macháčkem dostatečně nekomunikuje s trenérsko-metodickou komisí 

ČSRU, reprezentačními trenéry a zástupci klubů a nesdílí s nimi jakoukoliv svoji činnost a 

plány do budoucna, stejně jako s nimi nesdílí situaci ohledně celkové vytíženosti hráčů, kteří 

Duklu navštěvují. Z tohoto hlediska je také toho názoru, že pokud se tato situace nezlepší, 

bude hlasovat pro odvolání celé Metodické rady Dukly. 

 

MF k tomu dodal, že je třeba dopracovat projekt Dukla na základě připomínek sportovních 

ředitelů klubů a trenérů reprezentací, které byly ústně prodiskutovány na letní schůzce na 

stadionu Markéta. Projekt v podobě, v jaké aktuálně je, není akceptovatelný. MF k tomu 

ještě zdůraznil, že tento projekt kalkuluje i s navýšením celkových nákladů v rámci 

plánovaných akcí a změn v platovém ohodnocení, což nelze přímo propojit s rozpočtovým 

plánem ČSRU na příští rok. 

 

Usnesení: DP se v termínu 25.11. 2020 sejde s náměstkyní pro řízení sekce správy ASC 

Dukla v rámci jednání o podmínkách spolupráce. Výsledek tohoto jednání bude mít vliv na 

pokračování zapojení ČSRU v tomto armádním sportovním centru. Dále se DP bude zabývat 

problematikou v komunikací a sdílení informací mezi představiteli ragbyového projektu 

Dukla na jedné straně a členů trenérsko-metodické komise, reprezentačními trenéry a 

zástupci klubů na straně druhé. 

 

 

9. Použití loga České ragby 

 

PM informoval VV o žádosti RC Olomouc o schválení použití loga Českého ragby na 

dresech uvedeného klubu. 

 

Usnesení: VV použití loga schvaluje..  
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10. Anketa ragbista roku 2020 

 

PM se dotázal VV, zdali v příštím roce uspořádat vyhlášení ankety Ragbista roku 2020. 

  

PS se ujal slova a pouze stručně odpověděl, že je pro to, aby byla letošní anketa Ragbisty 

roku zrušena a to v závislosti na celkovou situaci ohledně nedohraných ligových kol a 

minimálnímu množství dalších ragbyových akcí, které se uspořádaly nebo na kterých ČSRU 

participovala. S tímto názorem souhlasí i ostatní členové VV. 

 

Usnesení: VV rozhodl, že pro aktuální ročník nebude vyhlašovat anketu Ragbista roku. 

 

11. Reprezentační turnaj U20 

 

PS navrhl na podnět PM ostatním členům VV možnost uspořádat reprezentační turnaj v  

 kategorii U20 v Praze na stadionu Markéta namísto jinak pravidelného výjezdu do 

 Portugalska. Tato příležitost je mimo sportovní hledisko příznačně  pozitivní, i co se týče 

 celkových finančních nákladů, které jsou standardně spojené s takovým výjezdem do 

 zahraničí. Tato možnost vznikla na základě posunů v oficiálním kalendáři Ragby Europe 

 v souvislosti s Covid-19. Termín pro tuto akci bude sdělen po zasedání blížící se Valné  

hromady Evropské ragbyové federace. 

 

Usnesení: VV schvaluje záměr uspořádat výše zmíněnou akci v Praze na stadionu Markéta. 

 

      

Příští zasedání VV proběhne dne 16. prosince 2020 na stadionu Markéta v 8:00. 

V Praze dne 24. listopadu 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 


